

10 November 2022

Dear Valued Client,

**Change of HKD Savings Interest Rate, HKD and USD Prime Rate**

Effective from 10 November 2022, HKD Savings Interest Rate will be changed to 0.30% per annum for cash balances held in the Multi-Currency Settlement Account. HKD Prime Rate will be changed to 5.625% per annum and USD Prime Rate will also be changed to 7.00% per annum.

Should you have any question, please do not hesitate to contact your Relationship Manager for details.

Yours faithfully,  
**DBS Bank (Hong Kong) Limited**

尊貴的客戶：

**調整港元儲蓄年利率、港元及美元最優惠利率**

由 2022 年 11 月 10 日起，多種貨幣結算戶口下之港元儲蓄年利率將改為 0.30%。港元最優惠利率將改為 5.625%，美元最優惠利率亦將改為 7.00%。

如欲查詢詳情，請隨時與閣下的客戶經理聯絡。

**星展銀行(香港)有限公司 謹啟**

2022 年 11 月 10 日

If there are any discrepancies between the English and Chinese versions, the English version will prevail.

如本函的中英文版本有任何歧異，概以英文版本為準。

This Notice of Amendment serves as our notice to you regarding the changes set out above. Unless stated otherwise, these changes will take effect automatically on the Effective Date and will be binding on you. The service charges contained in this Notice of Amendment are correct at the time of printing but remain subject to change. The Bank reserves the right to introduce new service charges from time to time. For enquiries, please contact your Relationship Manager or visit our website at [www.dbs.com.hk](http://www.dbs.com.hk).

本修訂通知將作為本行就以上調整向閣下發出的通知。除另有指明外，有關調整將由生效日期起自動生效及對閣下具有約束力。本修訂通知所載的各項服務收費於付印時均為正確，惟本行有權隨時調整所列的任何收費。本行亦保留權利不時推行新的服務收費。如需查詢詳情，請與閣下的客戶經理聯絡或瀏覽本行網站 [www.dbs.com.hk](http://www.dbs.com.hk)。